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Transcript:  Robert/Gosia  

Robert: Hoe analyseren de Taygetans de 3D virussen in 5G laboratia? Is het niet zo dat bij het 

passeren van de “van Allen gordel” het DNA terugkeert naar zijn oorspronkelijke patroon? 

Anéeka: Het is moeilijk. Het monster moet worden bewaard in een speciaal ontworpen container die 

de inhoud op een exacte frequentie houdt. Soms behoudt het zijn 3D-patroon omdat het al het 

originele patroon is, wanneer dat dit het geval is, kan een biologisch monster op een meer 

traditionele manier worden onderzocht zonder dat er een speciale container nodig is. 

Het is een laboratoriumapparaat. Dit probleem is al geïdentificeerd en de laboratoria van de 

schepen, die ermee uitgerust zijn komen er aan. Het is een cilindrische transparante fles van 

ongeveer 40 cm hoog met titaniumkleurig beslag met de connectoren en bedieningselementen op 

een klein holografisch touchscreen, en speciale toegangsopeningen voor onderzoeksinstrumenten. 

Robert: twijfelend: Als virussen een exogeen zijn, hoe konden jullie dan SARS “virussen” vinden in de 

lucht van China? 

Anéeka: Wat er gebeurde was dat door de enorm grote hoeveelheid afscheidende mensen het er op 

lijkt  dat het milieu verzadigd was. De bovenliggende atmosfeer was verzadigd door de 

luchtvervuiling, die een barrière creëerde. De vervuilende stoffen vielen later op de grond, waardoor 

zelfs in Japan zwarte regen werd gedetecteerd. 

De drones vonden wel kleine hoeveelheden virale stoffen of exogeen, maar we zijn nu van mening 

dat de hoeveelheden te laag waren om het resultaat te zijn van een Chemtrail zoals we die in eerste 

instantie hadden gevonden.  

Robert: Ik zou graag willen weten hoe we voor deze patiënten kunnen zorgen, hoe we hun 

ademhaling kunnen verbeteren, hoe we het slijm dat volgens hen vastzit en de ademhaling 

belemmert kunnen oplossen, wat we kunnen doen? 

Anéeka: Om mee te beginnen, moet je ze onmiddellijk bij elke elektromagnetische bron verwijderen. 

Zet ze in een goed gemaakte kooi van Faraday. Zelfs kleine magnetische ladingen hebben al invloed,   

omdat ze zo zwak zijn. Dus geen mobiele telefoons en bij voorkeur uit de buurt van zelfs elektrische 

hoogspanningsapparatuur zoals ziekenhuisapparatuur, televisies en vooral defibrillatoren. Zuurstof, 

ja ze hebben het nodig, echter de weefsels in de longen zijn vernield door cellulaire necrose 

veroorzaakt door gebrek aan zuurstof. Ademhalingsapparaten veroorzaken schade aan de longen 

omdat de longen kunstmatig worden gedwongen om uit te zetten en samen te trekken, dit 

veroorzaakt scheurtjes in het weefsel, zweren en bloedingen die nog meer schade veroorzaken door 

het verstoppen van de longblaasjes. 

Ze hebben een ander soort beademingsapparaat nodig. 

Robert: Hoe zit het met de rest van de vaccins? Zo zou er in Mexico een uitbraak van mazelen zijn, 

onder kinderen, waarvan de  ouders inenting hebben geweigerd. Is het nieuws van de uitbraak ook 

vals? 

Anéeka: Op dit moment zijn alle vaccins besmet en zijn onderdeel van dezelfde agenda. Het is niet 

langer de vraag of een vaccin werkt of niet, wat op zich al twijfelachtig is. Je weet gewoon niet wat er 
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in zit. En wat ALLE VACCINS wel hebben zijn zware metalen die de reactiviteit van het lichaam op 

elektromagnetisme verhogen. En dat is wat dodelijk is. Het is een inenting. Het is bewezen dat een 

populatie die NIET gevaccineerd is 400 keer gezonder is dan de gevaccineerde. Laat je NIET 

vaccineren tegen iets. Antivirale vaccins zijn oplichterij, maar vooral die zoals het Papilloma virus dat 

jonge meisjes, 9 jaar oud en jonger, krijgen. Ze krijgen Papilloma vanwege het vaccin en het  

veroorzaakt steriliteit en in een zeer hoog percentage veroorzaakt het vreselijke bijwerkingen die een 

leven lang duren en dat in ongeveer 90% van de gevaccineerde meisjes. En een sterftecijfer, dat ook 

dicht bij 40% ligt <<<<<<, afhankelijk van de steekproefpopulatie. 

Robert: Ik weet dat AIDS niet bestaat. Is AIDS een leugen? Is het gewoon een lage weerstand? 

Anéeka: AIDS is een andere zwendel en opgezet door dezelfde mensen die achter deze zwendel 

zitten. Er bestaat geen Aidsvirus of zoiets. Het is symptomatisch en mensen sterven aan de 

medicijnen. Dr. Tedros Adhanom Ghebreyesus de directeur van de WHO is lid van de genocide-club 

van Bill Gates en een goede vriend van hem. Hij maakt ook deel uit van het AIDS-theater.  

Robert: Iemand vroeg me dit: in een video's zegt Anéeka dat virussen DNA hebben als er op aarde 

wordt gezegd dat ze RNA hebben.  

Anéeka: RNA, Ribonucleinezuur is een variant van DNA, Desoxyribonucleinezuur. Het is een 

onderdeel van het DNA. De kleinste en eenvoudigste virussen bestaan alleen uit nucleïnezuur en 

eiwitten. Nucleïnezuur is het virale genoom, dat zich in het deeltje bevindt, en kan DNA of RNA zijn. 

Deze set van genomen en nauw verwante eiwitten wordt "kern", nucleus, nucleo-eiwit of nucleoid 

genoemd. 

Robert: hoe kan een ruimteschip in stealth mode aangevallen zijn en beschadigd met conventionele 

raket als het in een andere densiteit is en een beschermende energie torus heeft? 

Anéeka: Ze geven een puls met een breed-spectrum energiewapen op een scalaire manier net op het 

moment dat de raket het schip bereikt. Het schip is niet in een andere dichtheid op dat moment 

omdat het fysiek in wisselwerking staat met de 3D, wat het wel doet is dat het in een fractie van een 

seconde de harmonische van de schilden vindt, ook al is het zeer zwak als ze dit bereiken. De schade 

is dus zeer gering, het vervelende is dat er iets door de schilden ging. Maar er is geen probleem 

omdat we de dynamiek van de schilden hebben veranderd om nu scalair te zijn. Vergeet niet dat het 

gaat om een reeks van frequenties, die ofwel worden uitgezonden ofwel veranderen, soms 

duizenden keer per seconde, die meer dan één dichtheid beïnvloeden. 

Robert: Wat is de griep? 

Anéeka: Een energetische afbraak. Uitputting. Gekoppeld aan stress, gevolgd door infecties van 

andere dingen, op de opportunistische manier. Dat is het. 

Robert: Wat weet jij hiervan: Spanje wedt op genetische PCR-tests om het coronavirus te beheersen. 

Anéeka: Het is hetzelfde, dezelfde test. Alleen die genen zijn er om een aantal redenen. Het 

detecteert niets. Ze hebben gewoon iets gevonden om hun leugen mee te kunnen voortzetten. Het 

detecteert bepaalde ketens van genetisch materiaal dat aanwezig is als het lichaam onder veel stress 

staat. Zoals wanneer je de griep krijgt. Of stralingsvergiftiging. Als je het een of het ander hebt, zal 

die test het verschil niet ontdekken. Wat ze weglaten is elke mogelijkheid van stralingsvergiftiging. 
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Robert: Ik begrijp het. Waarom denk je dat ze zo geïnteresseerd zijn in de vraag welk deel van de 

bevolking het coronavirus heeft gehad? 

Anéeka: Om uit te vinden hoe ze hun plannen sneller kunnen aanpassen. 

Robert: Zei je dat ze geen ademhalingsapparatuur moesten gebruiken? 

Anéeka: Ademhalingsapparaten beschadigen de longen. En ze zeggen dat dit het corona-virus was. 

Ze dwingen de longen uit te zetten en in te krimpen. Ze veroorzaken inwendige scheuren omdat ze 

beschadigd zijn en een cel-autopsie hebben. Dit veroorzaakt interne bloedingen en daarmee meer 

verlies van vermogen om zuurstof uit te wisselen met hemoglobine, wat de dood van de patiënt 

veroorzaakt. Het probleem is dat de frequenties van 5G de absorptie van zuurstof verstoren. In 

principe verdrinken ze, ze kunnen niet ademen. Het is wat je zag in Wuhan in januari. Ze vallen. Ze 

kunnen niet ademen door de 5G. De zuurstofmolecule begint te veranderen wanneer het wordt 

blootgesteld aan die frequentie van elektromagnetische straling. 

Met andere woorden, het is alsof er geen zuurstof in de atmosfeer zit. Dit gebeurt zelfs op plaatsen 

waar er officieel geen 5G is, zoals in Zwitserland of op plaatsen in Latijns-Amerika, want wat ze je niet 

vertellen is dat de militairen in vrijwel alle landen 5G gebruiken om met elkaar en tussen hun 

apparaten en geautomatiseerde apparatuur te communiceren. Dit verklaart waarom sommige 

afgelegen regio's gevallen hebben of melden. Het is NIET voldoende om 5G te stoppen voor civiel 

gebruik. 

Robert: Heb je meer informatie over sociale afstandelijkheid? Dat hebben ze altijd benadrukt. Het is 

voor satellieten ... Geolocatie? 

Anéeka: Dat, als er virussen waren, is nutteloos, maskers ook, omdat ze onder andere de CO2 

verhogen en dat brengt het lichaam in stress, en verlaagt de immuniteit en maakt ze vatbaar voor 

infecties in de luchtwegen. En het bevordert zelfs kanker, omdat het in verband wordt gebracht met 

een laag zuurstofgehalte in het lichaam. 

Ja, daar is het voor, voor de satellieten om te lezen. Als ze te dichtbij elkaar zijn wordt het signaal 

afgevlakt en kunnen ze niet goed lezen of hoeveel mensen er verzameld zijn. Dus ze willen niet dat er 

veel mensen bij elkaar komen. 

We zien nu dat 5G eigenlijk NIET de hele covid-19 situatie veroorzaakt, het wordt gebruikt om de 

nanotechnologie te activeren. Maar op zichzelf vernietigt het ook cellen en veroorzaakt talloze  

problemen in alle levende wezens, zelfs brandwonden. En het moet volledig worden afgewezen. 

Maar het is niet de oorzaak van covid-19. De oorzaak is de media. Het is 95% media en leugens... en 

5% 5G of zoiets bij benadering. Leugens en meer leugens in de media. Je kunt niets, helemaal niets  

meer vertrouwen in de officiële media. <<<<<<<<<<<<<<<< 

Robert: Wat vind je van degenen die zich vrijwillig laten vaccineren? 

Anéeka: Dat ze praktisch dood zijn. Of het maakt niet uit, want dat wordt ook gemanipuleerd. Ze 

geven ze niets of injecteren alleen maar vitaminen en dan zullen ze zeggen dat het vaccin een succes 

is, en wat ze de massapopulatie zullen geven is het satanische vaccin met dodelijke nanotechnologie. 

Robert: Interessant dit punt. Vrijwilligers worden met één ding geënt. En de bevolking zal iets anders 

krijgen. 
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Anéeka: Zeker! Ook zullen de mensen enige tijd geen negatieve symptomen hebben. Dit is zodat ze 

anderen kunnen vertellen dat er niets aan de hand is. En dan zullen ze massaal vallen. 

Robert: Dus het uiteindelijke doel is een massale inenting. Niet 5G bij 60Ghz of "virus." 

Anéeka: Dat klopt. 5G op zich is NIET de oorzaak van al deze covid-19 waanzin, ik heb het al heel 

zorgvuldig gecontroleerd. Maar het is om de bevolking te controleren met de chip vanwege de 

hoeveelheid informatie die door 5G wordt verwerkt en de totale planetaire dekking <<<<<<<<<<<<< 

Op zich JA, het produceert symptomen zoals de griep of covid-19, wat niet uitsluit dat het op 

sommige plaatsen wordt gebruikt als een energiewapen om mensen ziek te maken om dan te zeggen 

dat er daar een grote uitbraak van covid 19 is. 

Robert: Ja. En nog iets. Weet je waarom die naam? Covid-19. Swaruu zei iets over de militaire 

operatie. 

Anéeka: Covert Operation Virus Imminent Destruction - 2019 COVID-19. Ja. Het is een militaire 

operatie. Het is interessant om te zien dat het wettelijk verboden is om het woord virus, of 

coronavirus te zeggen, merk op dat niemand het nog gebruikt, het is nu covid-19. Het is omdat het 

geen virus is. 

Robert: En hoe komt het dat regeringen het niet beseffen? 

Anéeka: Het is dat voor de uitvoering van de covid-19 (dat is een wereldwijde militaire operatie niet 

een pandemie. Dat is wat ze de mensen vertellen) ze zetten eerst hun marionetten aan de macht in 

elk land van de wereld. Via hun geheime genootschappen en hun vrijmetselaarsgroepen. 

Ik heb artsen verschillende versies horen geven van waarom het covid-19 heet, Als de artsen een 

andere betekenis aan die letters willen geven, is het aan hen, maar het is weer een andere laag van 

de leugen.  

Robert: Weet je meer over Nanotechnologie toegepast op vaccins? 

Anéeka: Dat ze niet de enige oorzaak zijn van de problemen die worden veroorzaakt door vaccins. De 

vaccins bevatten talloze chemische en organische stoffen, waaronder delen van foetussen die  het 

immuunsysteem doen instorten. Het is niet bekend wat er in de vaccins zit, ze veranderen continue, 

maar ze bevatten walgelijke dingen, zoals o.a. dierlijke delen van de hersenen of extracten van 

dierlijk en menselijk merg. Ze zijn allesbehalve wat ze zeggen dat ze zijn. Vaccins. De psychopaten, 

die erachter zitten, geven rituele satanische betekenissen aan de vaccins zelf. 

Je moet begrijpen dat het geen vaccin op zich is, zoals een stof die een kiem in een slapende 

toestand bevat die een immuunreactie veroorzaakt. Ze zijn daarentegen vanaf het begin ontworpen 

met het doel om ziekte te veroorzaken bij degenen die het ontvangen. Beginnend met de bedoeling 

om ze verslaafd en afhankelijk te maken van het medische systeem en de grote Farma en zijn 

medicijnen. Helemaal tot het aanvallen van delen van de bevolking, die ziek moeten worden, en ook 

tot het steriliseren van delen. Of ze voor te bereiden op een geprogrammeerde en gecontroleerde 

dood. Zo is het vandaag de dag bekend dat de overgrote meerderheid van de mensen, met of zonder 

symptomen van covid-19, die positief testen, al op een bepaald moment in hun verleden, ver weg of 

recent, zijn ingeënt met het griepvaccin. 
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Robert: Zijn er vaccins die een verslaving veroorzaken? En voor het steriliserende van gebieden, dat 

moeten vaccins voor meisjes zijn, veronderstel ik. 

Anéeka: om een verslaving te creëren met vaccins, ja als onderdeel van wat ze bevatten worden 

mensen in een gebied geïnjecteerd met een bepaalde stof of ze creëren een behoefte om een soort 

van Big Farma medicijn of zelfs afhankelijkheid van drugs zoals cocaïne en heroïne en andere meer 

moderne, synthetische harddrugs, zoals o.a. Crystal onder verschillende namen. Dit alles om de 

bevolking onder controle te houden. 

Gosia: Eén vraag. Alex, onze bevriende dokter, vraagt het: Ik wil het vaccin van het Corona Virus 

onderzoeken en deze nanotechnologie zien. Is het mogelijk om het op een of andere manier te zien? 

Het te demonstreren? Met een microscoop... of welk instrument? 

Anéeka: Geen enkel vaccin is hetzelfde als het volgende, zelfs niet binnen dezelfde groep. Dat is een 

ernstig probleem. Ze geven de ene stof en injecteren de andere in de populatie. Dus als een 

laboratorium vraagt om een monster te bestuderen, zullen ze je het beste monster geven dat ze al 

hebben voorbereid op dat geval, dat wil zeggen dat je niets of niet veel zult vinden in dat monster, 

maar het is NIET representatief voor het volume van de vaccins, die ze aan de mensen zullen geven. 

Nanotechnologie is erg klein, als ze in een laboratorium een elektronische microscoop gebruiken dan 

zouden ze het moeten zien. Maar het verschijnt dan nog steeds als een punt of fragment van metaal. 

Nanotechnologie zelf is niet alleen klein als robots met bewegende armpjes (die bestaan ook), het is 

ook een ogenschijnlijk inert metaal dat stoffen vrijgeeft of magnetisch reageert op een laadprikkel. 

Gosia: Op het moment dat alles klaar staat om mensen te injecteren, zou iemand kunnen denken: Hé, 

ik ga het onderzoeken. En ik zou kunnen controleren wat er in zit.¨ Met andere woorden, onder 

miljoenen ziekenhuizen zou het kunnen gebeuren dat iemand dit doet, met de vaccins die voor de 

bevolking zijn. 

Anéeka: Dat klopt. Als een straatmonster. In dat geval zou het meer zinvol zijn. En je vindt er allerlei 

soorten afval en chemicaliën, metalen en organisch afval in. Dit is de manier om te controleren dat 

het klopt, wat ik je hierboven heb verteld. 

Robert: Ze zouden het moeten stimuleren... en nog meer op 60 Ghz. 

Anéeka: Stimuleren met meer dan 60 Ghz is misschien niet genoeg, ze reageren niet op één 

frequentie en hebben misschien een specifiek signaal nodig met specifieke commando's om 

geactiveerd te worden, dus als een volledig op afstand bediend object. 

Elke groep cellen zal niet alleen een immuunrespons in het lichaam veroorzaken, maar ook een 

ontstekingsreactie, een auto-immuunrespons en een allergische reactie. 

Robert: Vooral het produceren van veel autistische kinderen. 

Anéeka: Dat is aangetoond. 

Robert: Ja.... En het Papilloma vaccin. 

Anéeka: Dat veroorzaakt steriliteit en de dood bij meisjes. 
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Robert: Heb je informatie over het Universal-vaccin? 

Anéeka: Dat het niet kan bestaan. Dat geeft alleen maar meer narigheid. Geen enkele oprechte arts  

zal het als mogelijkheid accepteren. Je kunt geen meerdere ziekteverwekkers inbrengen zonder het 

systeem in te laten storten, zoals het gebeurt met de cocktail, die ze kinderen geven en autisme 

veroorzaakt. Hoewel het ook veroorzaakt kan worden door eender welk vaccin. 

Robert: En meer nog als je een oudere persoon bent, toch? 

Anéeka: Nee. Het is slecht op elke leeftijd. Het gebeurt gewoon dat een bepaalde leeftijdsgroep al 

dan niet gevoeliger is voor het één of het ander. En het varieert van individu tot individu. 

Robert: Ook rassen van mensen? 

Anéeka: Dit zijn minder belangrijke factoren, maar er zijn verschillen tussen rassen. 

Robert. Allemaal theater. 

Anéeka: Ja, en niets ervan is tegen de covid-19. Het is wat ze je zullen vertellen, dat het tegen de 

covid-19 is. En het is wat ze willen injecteren met het excuus van de pandemie. Eerst hadden ze de 

vreselijke stof om te injecteren, toen maakten ze de valse pandemie om het excuus te hebben om 

het op te leggen aan de bevolking. 

Robert: En dan de maskers en de CO2-zwendel. 

Anéeka: Dokters dragen een masker als ze een patiënt opereren met een open wond zodat er geen 

besmetting is met zijn of haar speeksel in de buurt, bijvoorbeeld. Het masker wordt niet gebruikt om 

de doorgang van een virus te voorkomen, omdat het weefsel te doordringbaar is om virussen tegen 

te houden. Het is als het plaatsen van een cycloonhek om muggen tegen te houden. En 

zuurstofbeperking maakt mensen vatbaarder voor aandoeningen aan de luchtwegen. Zo wordt de 

kans groter dat ze iets oplopen wat ze later zullen zeggen dat covid-19 is. Draag GEEN maskers. Je 

zult ziek worden. 

Er is ook een esoterische betekenis aan het dragen van een masker. Het is het zwijgen, het is het 

isoleren van jou van je leeftijdsgenoten zodat ze je gezicht niet kunnen zien. Dus je kunt niet lachen. 

Het beperkt de menselijke interactie en maakt het mechanisch, steriel. Geen gezichtsuitdrukkingen 

die erg belangrijk zijn. Wat op zich ook misverstanden in de hand werkt. 

Op veel plaatsen kun je niet uitgaan zonder het masker. Maar ze kunnen je niet allemaal 

tegenhouden. Dus je moet uitgaan zonder masker. Je moet vechten voor je rechten. 

Robert: Ook mensen die een bril dragen hebben hun lenzen beslagen. 

Anéeka: Ja, en dat veroorzaakt ongelukken. Ik heb het ook gezien. En er zijn een aanzienlijk aantal 

ongelukken, soms met dodelijke afloop, veroorzaakt door mensen die flauwvallen of door een 

vertraagde reactie achter het stuur door de vermindering van de zuurstof als gevolg van het dragen 

van dat masker. 

Er zijn trucjes om dat te omzeilen. Draag een aangepast masker met daaronder adempijpjes naar 

beneden om door te kunnen ademen. Of je draagt een masker met externe filters en je draagt ze 

leeg. Je moet vindingrijk zijn. Dat is voor de plaatsen waar het volledig verplicht is. 
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